
 

 

 

 

                                                                                                      

 

Δεύτερος πυλώνας του αναπτυξιακού μοντέλου: Συναντήσεις 

Ριζόπουλο με υπουργό Τουρισμό, Θεοχάρη και υφυπουργό 

περιβάλλοντος και βουλευτή Ιωαννίνων, Γιώργο Αμυρά.

  

Συνεχίζοντας να παρουσιάζει τους βασικούς πυλώνες πάνω στους οποίους πρέπει να 

στηθεί η αλλαγή του αναπτυξιακού μοντέλου της Ηπείρου ο επικεφαλής των «Οριζόντων 

Ηπείρου», Σπύρος Ριζόπουλος, αναφέρθηκε σήμερα στις συναντήσεις που είχε με τον 

υπουργό Τουρισμού, Χάρη Θεοχάρη και τον υφυπουργό Περιβάλλοντος, Γιώργο Αμυρά.

Η συνάντηση με τον κ. Θεοχάρη έγινε στις 31 Μαΐου, λίγες ώρες μετά την συνέντευξη τύπου 

του κ. Ριζόπουλου όπου παρουσίασε το αναπτυξιακό μοντέλο της ψηφιακής πολιτικής για 

την Ήπειρο. Ένα μοντέλο που όπως αποδείχτηκε από την επίσκεψη του πρωθυπουργού στα 

Γιάννενα είναι ο ενδεδειγμένος για την περιοχή μας.

«Οι εξηγήσεις που δόθηκαν για το Τεχνολογικό Πάρκο ήταν επαρκείς τόσο για να δείξουν 

ότι το μοντέλο που παρουσιάσαμε στον κύριο Πιερρακάκη εί

Ήπειρο όσο και για καταλάβουμε όλοι τελικά ότι ο περιφερειάρχης δεν μπορεί να 

λειτουργεί με τον ρόλο του εργοδηγού», είπε ο κ. Ριζόπουλος.

Αναφερόμενος στη συνάντηση με τον κ. Θεοχάρη, εξήγησε πως συμφώνησαν στο γεγονός 

ότι αυτή τη στιγμή Ήπειρος δεν αποτελεί τουριστικό προορισμό, όπως κακώς πιστεύουν 

ορισμένοι και εξήγησε ορισμένους λόγους για τους οποίους συμβαίνει αυτό:

Α. Η εικόνα της δεν είναι συμπαγής

Β. Το επίπεδο της φιλοξενίας δεν είναι αυτό που πρέπει, κάτι που αποδείχτηκε

ολοκλήρωση της Εγνατίας Οδού ενώ υπήρξε εισροή επισκεπτών από την Βόρεια Ελλάδα δεν 

ήμασταν έτοιμοι να τους υποδεχτούμε.

Γ. Υπάρχει υπέρμετρος τοπικισμός με κάθε χωριό να θεωρεί ότι μπορεί να τουριστικός 

προορισμός από μόνος του.

Δ. Δεν έχουμε καταφέρει, με μεγάλη ευθύνη της Περιφερειακής Αρχής, να δημιουργήσουμε 

ένα συνολικό brand name για την Ήπειρο.

                                                                                                                           Ιωάννινα 23/06

Δεύτερος πυλώνας του αναπτυξιακού μοντέλου: Συναντήσεις 

Ριζόπουλο με υπουργό Τουρισμό, Θεοχάρη και υφυπουργό 

περιβάλλοντος και βουλευτή Ιωαννίνων, Γιώργο Αμυρά.

Συνεχίζοντας να παρουσιάζει τους βασικούς πυλώνες πάνω στους οποίους πρέπει να 

στηθεί η αλλαγή του αναπτυξιακού μοντέλου της Ηπείρου ο επικεφαλής των «Οριζόντων 

Ηπείρου», Σπύρος Ριζόπουλος, αναφέρθηκε σήμερα στις συναντήσεις που είχε με τον 

ού, Χάρη Θεοχάρη και τον υφυπουργό Περιβάλλοντος, Γιώργο Αμυρά.

Η συνάντηση με τον κ. Θεοχάρη έγινε στις 31 Μαΐου, λίγες ώρες μετά την συνέντευξη τύπου 

του κ. Ριζόπουλου όπου παρουσίασε το αναπτυξιακό μοντέλο της ψηφιακής πολιτικής για 

έλο που όπως αποδείχτηκε από την επίσκεψη του πρωθυπουργού στα 

Γιάννενα είναι ο ενδεδειγμένος για την περιοχή μας. 

«Οι εξηγήσεις που δόθηκαν για το Τεχνολογικό Πάρκο ήταν επαρκείς τόσο για να δείξουν 

ότι το μοντέλο που παρουσιάσαμε στον κύριο Πιερρακάκη είναι το κατάλληλο για την 

Ήπειρο όσο και για καταλάβουμε όλοι τελικά ότι ο περιφερειάρχης δεν μπορεί να 

λειτουργεί με τον ρόλο του εργοδηγού», είπε ο κ. Ριζόπουλος. 

Αναφερόμενος στη συνάντηση με τον κ. Θεοχάρη, εξήγησε πως συμφώνησαν στο γεγονός 

στιγμή Ήπειρος δεν αποτελεί τουριστικό προορισμό, όπως κακώς πιστεύουν 

ορισμένοι και εξήγησε ορισμένους λόγους για τους οποίους συμβαίνει αυτό:

Α. Η εικόνα της δεν είναι συμπαγής 

Β. Το επίπεδο της φιλοξενίας δεν είναι αυτό που πρέπει, κάτι που αποδείχτηκε

ολοκλήρωση της Εγνατίας Οδού ενώ υπήρξε εισροή επισκεπτών από την Βόρεια Ελλάδα δεν 

ήμασταν έτοιμοι να τους υποδεχτούμε. 

Γ. Υπάρχει υπέρμετρος τοπικισμός με κάθε χωριό να θεωρεί ότι μπορεί να τουριστικός 

προορισμός από μόνος του. 

καταφέρει, με μεγάλη ευθύνη της Περιφερειακής Αρχής, να δημιουργήσουμε 

για την Ήπειρο. 

Ιωάννινα 23/06/2021 

Δεύτερος πυλώνας του αναπτυξιακού μοντέλου: Συναντήσεις 

Ριζόπουλο με υπουργό Τουρισμό, Θεοχάρη και υφυπουργό 

περιβάλλοντος και βουλευτή Ιωαννίνων, Γιώργο Αμυρά. 

Συνεχίζοντας να παρουσιάζει τους βασικούς πυλώνες πάνω στους οποίους πρέπει να 

στηθεί η αλλαγή του αναπτυξιακού μοντέλου της Ηπείρου ο επικεφαλής των «Οριζόντων 

Ηπείρου», Σπύρος Ριζόπουλος, αναφέρθηκε σήμερα στις συναντήσεις που είχε με τον 

ού, Χάρη Θεοχάρη και τον υφυπουργό Περιβάλλοντος, Γιώργο Αμυρά. 

Η συνάντηση με τον κ. Θεοχάρη έγινε στις 31 Μαΐου, λίγες ώρες μετά την συνέντευξη τύπου 

του κ. Ριζόπουλου όπου παρουσίασε το αναπτυξιακό μοντέλο της ψηφιακής πολιτικής για 

έλο που όπως αποδείχτηκε από την επίσκεψη του πρωθυπουργού στα 

«Οι εξηγήσεις που δόθηκαν για το Τεχνολογικό Πάρκο ήταν επαρκείς τόσο για να δείξουν 

ναι το κατάλληλο για την 

Ήπειρο όσο και για καταλάβουμε όλοι τελικά ότι ο περιφερειάρχης δεν μπορεί να 

Αναφερόμενος στη συνάντηση με τον κ. Θεοχάρη, εξήγησε πως συμφώνησαν στο γεγονός 

στιγμή Ήπειρος δεν αποτελεί τουριστικό προορισμό, όπως κακώς πιστεύουν 

ορισμένοι και εξήγησε ορισμένους λόγους για τους οποίους συμβαίνει αυτό: 

Β. Το επίπεδο της φιλοξενίας δεν είναι αυτό που πρέπει, κάτι που αποδείχτηκε όταν με την 

ολοκλήρωση της Εγνατίας Οδού ενώ υπήρξε εισροή επισκεπτών από την Βόρεια Ελλάδα δεν 

Γ. Υπάρχει υπέρμετρος τοπικισμός με κάθε χωριό να θεωρεί ότι μπορεί να τουριστικός 

καταφέρει, με μεγάλη ευθύνη της Περιφερειακής Αρχής, να δημιουργήσουμε 



Ε. Δεν έχουμε ένα περιφερειακό αεροδρόμιο που να μπορέσει να εξυπηρετήσει τους 

προορισμούς αφού αυτό των Ιωαννίνων απέχει πολύ από τα παράλια, ακόμα και από 

ορισμένες ορεινές περιοχές, ενώ το Άκτιο επιλέγεται κυρίως από όσους επισκέπτονται τα 

Ιόνια νησιά. 

ΣΤ. Το έργο της τουριστικής προβολής είναι αποτυχημένο αφού η Ήπειρος συμμετέχει μόλις 

με 2% στο συνολικό τουριστικό προϊόν της χώρας, την ίδια στιγμή που ο Περιφερειάρχης 

έχει μπερδέψει την έννοια του τουριστικού προϊόντος με τα τοπικά προϊόντα. 

«Χρειάζεται μια καλύτερη οργάνωση σε όλα τα επίπεδα γιατί ο τουρισμός δεν είναι ένα 

ευκαιριακό κομμάτι. Η Ήπειρος δεν είναι έτοιμη για σοβαρό ξένο τουρισμό, εκτός από 

πτήσεις τσάρτερ που είναι «φτηνές». Πρέπει να στοχεύσουμε τα επόμενα 5 χρόνια στον 

ελληνικό τουρισμό για να φτάσουμε στο 5 -7% του συνολικού τουριστικού προϊόντος της 

χώρας», είπε ο κ. Ριζόπουλος. 

Στη συνέχεια ανέπτυξε την πρόταση που κατέθεσε στον κ. Θεοχάρη σχετικά με την 

επιδότηση των ξενοδόχων της Ηπείρου για την προσέλκυση εμβολιασμένων τουριστών στα 

καταλύματά τους. 

Όπως εξήγησε είναι μια πρωτοβουλία που μπορεί να χρηματοδοτηθεί όπως ακριβώς 

εγκρίθηκαν οι μη επιστρεπτέες προκαταβολές από τον προϋπολογισμός της Περιφέρειας 

Ηπείρου αλλά και από το ταμείο Ανάκαμψης. 

«Συμφωνήσαμε με τον κ. Θεοχάρη ότι για να προχωρήσει μια τέτοια πρωτοβουλία χωρίς 

διακρίσεις για τους πολίτες έπρεπε να ανοίξει η πλατφόρμα εμβολιασμού για όλο τον 

ενήλικο πληθυσμό καθώς και η συζήτηση για τα προνόμια στους εμβολιασμένους. Για το 

λόγο αυτό την ανακοινώνω σήμερα. Είναι μια τουριστική ευκαιρία για την περιοχή μας που 

χρειάζεται αρκετή δουλειά και συνεργασία της Περιφέρειας με τις ενώσεις ξενοδόχων, 

αξίζει όμως τον κόπο και πρέπει να γίνει μια συγκροτημένη προσπάθεια», υπογράμμισε ο κ. 

Ριζόπουλος. 

  

Η συνάντηση με τον Γ. Αμυρά 

Αναφορικά με τη συνάντηση που είχε με τον βουλευτή Ιωαννίνων και υφυπουργό 

Περιβάλλοντος, Γιώργο Αμυρά, ο κ. Ριζόπουλος έκανε γνωστό ότι αυτή προήλθε ύστερα 

από τις δηλώσεις του στη διάρκεια της παρουσίας του στο Ζαγόρι σχετικά με τις εξορύξεις 

πετρελαίων στην περιοχή μας. 

«Συναντήθηκα με τον υφυπουργό περιβάλλοντος και του παρουσίασα τις επιστολές μας 

στις πετρελαϊκές εταιρίες με τις οποίες τους ζητούσα την απόσυρσή τους. Ζήτησα να 

αναλάβει πρωτοβουλία να γίνει το ίδιο και από κυβέρνηση με αντάλλαγμα η αυτοδιοίκηση 

στην Ήπειρο να πει ένα συνολικό ‘’ναι’’ στις ΑΠΕ, γιατί το ‘’όχι σε όλα’’ δεν γίνεται. Πρέπει 

να αποδεχτούμε ότι υπάρχει ενεργειακό έλλειμμα στην περιοχή μας και να αποφασίσουμε 

μαζί, πρώτος και δεύτερος βαθμός αυτοδιοίκησης που θα πρέπει να γίνει τι ώστε να μη 

είμαστε αρνητικοί χωρίς λόγο σε επενδύσεις ΑΠΕ», είπε ο κ. Ριζόπουλος. 

Τέλος γνωστοποίησε ότι πρότεινε στον κ. Αμυρά να αναλάβει ο πρόεδρος της βουλής και 

βουλευτής Ιωαννίνων, Κώστας Τασούλας, την πρωτοβουλία απόσυρσης της Ηπείρου από 

τον χάρτη φορέα έρευνας και εκμετάλλευσης υδρογονανθράκων, ώστε να κλείσει μια και 

καλή το κεφάλαιο αυτό. 



«Δεν γίνεται να μιλάμε για Unesco στο Ζαγόρι παράλληλα με πετρελαιοπηγές. Για να 

πάρουμε το ‘’όχι’’ στα πετρέλαια, εφόσον επιτευχτεί μια τέτοια πρωτοβουλία, θα πρέπει να 

γίνουμε πιο ‘’καθαρά’’ υποστηρικτές του ‘’ναι’’ στις ΑΠΕ, αφήνοντας στην άκρη τον 

λαϊκισμό και εμπιστευόμενοι τις εισηγήσεις των υπηρεσιών. Δεν είναι εύκολο, ούτε να 

φύγουν οι εταιρίες πετρελαίου, ούτε να αποβάλουμε τον λαϊκισμό, αλλά πρέπει να γίνουν 

και τα δύο.», κατέληξε ο κ. Ριζόπουλος. 

 

 


